

蘇伊士新創建無塑北區小學繪畫比賽

SUEZ NWS North District 'Goodbye Plastic Waste!' Primary School Drawing Competition

報名表格 Entry Form

中文姓名：	English Name：
就讀小學 School currently attending：	就讀年級 Class：
家長姓名 Parents's name：	電話 Tel Number：
電郵 Email：	

如經畫室報名，請提供以下資料 For entry via drawing school, please provide the following information：

畫室名稱 Name of Drawing School：	地址 Address：
電話 Tel number：	電郵 Email：

參賽細則 Terms and Conditions

1. 每位參加者只可遞交一份作品，遞交多份作品將會作廢。
 2. 參加者須保證其參賽作品是原創作品，並未曾提交過往比賽或曾公开展示。
 3. 所有評審結果以評審團的意見為最終決定，參加者不得異議。
 4. 參加者須同意參賽作品的版權完全屬主辦單位所有。參加者須同意主辦單位可隨時為任何目的展示、複印、複製或使用其參賽作品。
 5. 參加者亦須同意主辦單位有權把得獎作品及得獎者資料（包括姓名、學校名稱）在任何媒體公布作宣傳用途。
 6. 所有參賽作品概不退還，參加者在遞交作品前可留存備份。
 7. 主辦單位保留權利解釋和修訂比賽條款及條件（包括評審準則），以作出符合比賽精神和宗旨的決定，參加者不得對有關決定提出異議。
-
1. Each participant can only submit one entry. Multiple entries will be deemed to be invalid.
 2. The participant warrants that the entry is the participant's original work that have not been submitted to the previous competition or publicly exhibited anywhere.
 3. The decision of the judging panel is the result. Participants shall not raise any objections.
 4. The participants agree that the copyright in the entries shall vest in the organizer absolutely. The participants agree that the organizer may exhibit, copy, duplicate or use the entries for any purpose whatsoever at any time.
 5. The participants also agree that the organizer has the right to publicize the winning entries and the personal particulars of the winners (including name, school name) in any media for publicity purpose.
 6. All entries will not be returned. Participants may keep a backup copy before submission.
 7. The organizer reserves the right to interpret and amend these terms and conditions including judging criteria, provided that such decisions are made not inconsistent with the spirit and purpose of the Competition. Participants shall not raise any objections to such decisions.